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      Аннотация

    
        
          Цель работы: исследование повышения износостойкости и срока службы деталей машин с применением наплавки износостойких покрытий.
В первой главе работы дается понятие наплавки, какие наплавочные материалы применяются, и влияние их состава и легирующих элементов на свойства полученых материалов.
В основной части работы приведены описание и составы исследуемых материалов, а также методы, используемые в работе.
В третьей части работы приведены результаты исследований и их обсуждения. На проведенных исследований изучена связь структурно-фазового состояния наплавок с твердостью, микротвердостью и износостойкостью
Сведения об объеме работы: 47 страниц, 4 таблицы, 17 рисунок, 2 приложения.
        

        
          Objective: to study the increase in wear resistance and the service life of machine parts using the surfacing of wear-resistant coatings.
The first chapter of the work gives the notion of surfacing, which surfacing materials are used, and the influence of their composition and alloying elements on the properties of the obtained materials.
In the main part of the work, the description and composition of the materials studied are given, as well as the methods used in the work.
The third part of the work presents the results of research and discussion. The conducted studies have studied the relationship of the structural-phase state of the cladding with hardness, microhardness and wear resistance.
Information about the scope of work: 47 pages, 4 tables, 17 figures, 2 annexes.
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